



Referat af bestyrelsesmødet mandag den 3. august 2015

Deltagere: Jens, Torben, Karin, Fie, Erik, Morten og Malene
Sted: Buen 6, kl. 19.00

Punkt 1: Godkendelse af referat fra mødet den 20. april 2015 – referat godkendt

Punkt 2: Aktiviteter - status?

- Sommerfest 20. juni kl. 17 på pladsen. **Evaluering – har alle fået invitationerne? – Vi skal sørge for, at alle får.**
- Loppemarked/loppesfest på Røringen 20. juni. **Evaluering – skal vi gentage det senere på året, evt. på tankens område, hvor vi er mere synlige? – loppemarkedudvalget fastsætter dato og planlægger dagen.**
- Arbejdsdag/høstfest 22. august. Bl.a. rep. af taget på læskuret samt pleje af pladsen. Efterfølgende fællesspisning. Planlægning – hvem står for hvad? - **Jens bestiller tagplader og Morten henter dem. Vi starter kl. 14 og tænder grillen ca. kl. 16. Alle medbringer lidt mad. Morten og Malene laver opslag, der uddeles til alle.**
- Generalforsamling den 22. oktober. Jørgens lokale er ledigt. Annie vil gerne stå for mad og kage. Vi laver et bord, hvor man kan lægge lidt reklame for sin virksomhed, f.eks. visitkort, foldere osv. Vi vil prøve at få en person fra Visionsbutikken i Skibby eller fra Vejdirektoratet til at fortælle om motortrafikvejens betydning for Lyngerup samt svare på lokale spørgsmål.
- Emner til andre fællesaktiviteter: Selsø Slot, Egholm Våbenmuseum, Tur i Jægerspris Skydeterræn, ”ud i det blå”-cykeltur, Jægerspris Slot, Jægerspris Mølle, Rosenhaven i Gerlev. **Der er nogle, der gerne vil arrangere en sensommerfest, f.eks. sidst i september. – der er slotskoncert den 23. august.**

Punkt 3: 5. maj stenen - hvad ønsker bylauget? - skal stenen blive, hvor den er, skal den evt. flyttes ind i midten af rundkørslen eller til vores plads? Skal det evt. med som punkt til generalforsamlingen, så vi hører hele bylauget? - Morten og Malene fortæller om mødet med Charles Lykke Hansen fra Vejdirektoratet. **Vi blev enige om, at 5. maj stenen flyttes til midten af rundkørslen, gerne lige inden 5. maj 2016. Vi selv planter selv rundt om stenen, f.eks. forårsløg, der gerne skulle stå i blomst 5. maj.**

Punkt 4: It/telefoni - kan vi lave en samlet aftale for Lyngerup?

- Udsat fra forrige møde. Morten nævner, at lokalpolitiker Hans Andersen vil arbejde på netadgang alle vegne - er der noget nyt? – **der er opsat ny mast, men den er vist ikke i brug endnu – vi blev enige om at lave en hurtig spørgerunde til generalforsamlingen, med hvilket selskab og dækning folk har.**

Punkt 5: Kloakproblematikken i Lyngerup.

Udsat fra forrige møde. **Morten fortalte, at der ved skybruddet havde været vand til dørtrinnet hos Blæsbjerg, Mejerigårdsvej 3. ?- der blev snakket lidt om asfalteringen af Mejerigårdsvej, da Morten havde deltaget i afleveringen.**

-

Punkt 6: Gaver? - skal vi evt. aftale retningslinjer? - dette har tidligere været diskuteret på en generalforsamling.

- Hvad giver vi og hvornår? F.eks. guldbryllup, 90-års fødselsdag, begravelser? **Status - har de nye beboere fået ”velkomstgaver”? - skal vi lave en ”velkomstfolder”? – Malene laver udkast til velkomstfolder.**

Punkt 7: Vejprojektet – er der noget nyt – opdatering fra Morten og Malene

Punkt 8: Dato for næste møde samt forslag til punkter på dagsordenen.
19. oktober kl. 19 hos Torben (eller Erik).

Eventuelt:

- Vi snakkede om, at vi skal have et fast punkt med nyt fra kassereren.
- Torben blev rykket for opdatering af hjemmesiden, især mht. bestyrelsen

Mvh. Malene